



Request Form for a Ballot with Presidential Candidates March 5, 2024 Presidential Primary Election

(Complete this form ONLY if you are registered to vote with no preference for a political party)

Any voter that has declined to disclose a political party preference on their voter registration may use this form to request a ballot with the presidential candidates of the American Independent, Democratic, or Libertarian parties.

You can submit this form via mail or in person to the Department of Elections, 1 Dr. Carlton B Goodlett Pl., STE 48, SF, CA 94102, via fax to (415) 554-7344, or as a scanned email attachment to sfvote@sfgov.org.

Alternatively, you can submit your ballot request online at sfelections.org/voterportal, by calling (415) 554-4375, or by texting "START" to (415) 941-5495. You may also request a ballot in person at the City Hall Voting Center or at your polling place.


Voter Declaration

I have declined to disclose a preference for a qualified political party. However, for the March 5, 2024, Presidential Primary Election only, I request a ballot from the (choose one):

American Independent Party

Democratic Party

Libertarian Party

Full name:	Date of birth:
Residential address:	
Mailing address (if different from above):	
Sign here: 	Date:

If you are unable to sign, make a mark witnessed by a person 18 years of age or older.



要求列有總統候選人的選票的申請表

2024 年 3 月 5 日總統初選

(此表格祇供登記為沒有政黨偏好的人士填寫)

任何選民於登記時拒絕披露其政黨偏好者，均可使用此表格申請一張美國獨立黨、民主黨或自由黨政黨的總統候選人的選票。

您可以透過郵遞或親臨選務處交此表格 1 Dr. Carlton B Goodlett Pl., STE 48, SF, CA 94102，
 傳真至 (415) 554-7344，或掃描作為附檔送電郵至 svote@sfgov.org。

又或您可以上網 sfelections.org/voterportal 遞交您的選票要求，或致電 415-554-4367，或發短訊 START 至 (415) 941-5495。您也可以親臨市府投票中心或您的投票站要求您的選票。


選民聲明

本人拒絕披露對合資格政黨的偏好，不過，僅限於 2024 年 3 月 5 日的總統初選，我要求一張以下的政黨選票 (請選其中一項)：

美國獨立黨

民主黨

自由黨

全名：	出生日期：
住址：	
郵寄地址 (如與上址不同)：	
在此簽署： 	日期：

如您沒有能力提供親筆簽名，請在此畫記號，並由一位 18 歲以上的見證人在記號旁邊簽名作實。